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Z A P I S N I K 
 
10. redne seje Občinskega sveta Občine Zagorje ob Savi, ki je bila v četrtek, 25. februarja 
2016, ob 17.00 uri v sejni sobi Prostovoljnega gasilskega društva Zagorje – mesto, Kidričeva 
7. 
 
Prisotni: ZGN – Nina Pečnik, Anton Benko, Vladimir Poredoš, Aleksander Pergar, Simona 
Klukej, Simon Omahne, Štefka Suša, Marjana Mlinarič Pikelj, Petra Izgoršek Potočnik, Ana 
Reţun, Mitja Adamlje, Ivo Klančišar, Marija Ribič, Marjan Kovač, Samo Vrtačnik; SLS -  
Slavko Jelševar, Marija Oven, Roman Savšek; SDS – Alojzija Kralj, Bojan Simončič; NSi – 
Primoţ Štendler; SD – Ţeljko Ţeleznik; SMC – Gašper Koprivšek, Natalija Stošicki; DeSUS -  
Anica Ule Maček. 
 
Opravičeno odsotni: / 
 
Ostali prisotni: Matjaţ Švagan, ţupan; Rudi Medved, direktor občinske uprave; Jelena 
Mlakar, vodja oddelka za javne finance; Tatjana Podbregar, vodja oddelka za okolje in 
prostor; Ivo Vrtačnik, vodja oddelka za gospodarske javne sluţbe; Blanka Šmit, vodja 
oddelka za druţbene dejavnosti in gospodarstvo; Petra Mars, občinska uprava; Melita Lačen, 
Osa arhitekti d.o.o.; Mateja Černi in Mojca Petek, Dom starejših občanov Polde Eberl 
Jamski; Vili Petrič, Ceroz d.o.o.; Ladislav Kovač, Nadzorni odbor; Sebastjan Zmrzljak, 
Medobčinski inšpektorat in redarstvo; Irena Drašlar, načelnica Upravne enote Zagorje. 
 
Ţupan je pozdravil vse prisotne ter predlagal naslednji dnevni red: 
 

1. Sprejem zapisnika 9. redne seje Občinskega sveta z dne 21. 12. 2015, zapisnika 10. 
dopisne seje Občinskega sveta z dne 8. 1. 2016 ter zapisnika 11. dopisne seje 
Občinskega sveta z dne 1. 2. 2016 
 

2. Pobude in vprašanja članov občinskega sveta 
 

3. Poročilo o izvajanju tekočih aktivnosti v Občini  Zagorje ob Savi 
 

4. Predlog sklepa o vključitvi nove  proračunske postavke in novega projekta v Proračun 
Občine Zagorje ob Savi za leto 2016 in v Načrt razvojnih programov 2016-2019 

 
4a.  Predlog sklepa o vključitvi nove proračunske postavke v Proračun Občine Zagorje 
ob Savi za leto 2016 in novega  projekta v Načrt razvojnih programov 2016-2019 

 
5. Sprejem sklepov o potrditvi:  

- Novelacije dokumenta identifikacije investicijskega projekta »NADOMESTNI 
MOST NA JP982351-CESTA 20 JULIJA, ID149585« 

 



- Dokumenta identifikacije investicijskega projekta »SANACIJA SPODNJE 
BREŢINE NA LC480011 ZAGORJE – V ZIDEH V KOTREDEŢU, ID724478« 

- Dokumenta identifikacije investicijskega projekta »SANACIJA KANALIZACIJE IN 
HUDOURNIŠKIH UDOROV NA JP982415 NA BREGU, ID724440« 

 
6. Občinski podrobni prostorski načrt za območje IZ 8 – Zajc (del) na Izlakah (1. 

obravnava) 
         

7. Predlog cene socialnovarstvene storitve Pomoč druţini na domu 
 

8. Soglasje o sprejemanju odpadkov iz občin neustanoviteljic Javnega podjetja CEROZ 
d.o.o. in pooblastilo skupščini Javnega podjetja CEROZ d.o.o. 
 

9. Seznanitev s Programom dela Nadzornega odbora za leto 2016 
 

10. Obravnava in seznanitev z letnim poročilom Medobčinskega inšpektorata in redarstva 
Zasavje za leto 2015 ter obravnava in sprejem Ocene izvajanja občinskega programa 
varnosti Občine Zagorje ob Savi 

 
11. Volitve, imenovanja, razrešitve: 
- Imenovanje v.d. direktorja javnega zavoda Regionalna razvojna agencija Zasavje 
- Oblikovanje predloga za imenovanje članov sveta Območne izpostave JSKD Zagorje 

ob Savi 
 
Člani občinskega sveta so predlagani dnevni red 10. redne seje občinskega sveta 
SOGLASNO sprejeli. 
 
Občinska svetnica Marija Ribič je v minuti za kulturo predstavila posnetek šolarjev 
Podruţnične šole Podkum pod mentorstvom Nine Jelen. Zmagali so na natečaju za najboljšo 
učno uro zasebnosti in varnosti osebnih podatkov v okviru evropskega projekta. Po nagrado 
se bodo odpravili v Španijo. Vsem malim, tistim, ki jih podpirajo in njihovi mentorici Nini Jelen 
se je zahvalila in predlagala, da si prisotni ogledajo poučni film.  
 
Ţupan se je zahvalil za predstavitev ter čestital mladim. Omenil je še razstavo, ki potuje po 
Sloveniji z naslovom »Iz malega raste veliko, pol stoletja slovenskih vrtcev«, kjer je bil 
predstavljen tudi projekt, kako je iz tovarne nastal novi zagorski vrtec Smrkci in s tem 
zagotovljen vpis v vrtec vsem otrokom v občini. 
 

K 1. točki 
Sprejem zapisnika 9. redne seje Občinskega sveta z dne 21. 12. 2015, zapisnika 10. 

dopisne seje Občinskega sveta z dne 8. 1. 2016 ter zapisnika 11. dopisne seje 
Občinskega sveta z dne 1. 2. 2016 

 
Ţupan je v skladu s 30. členom Poslovnika občinskega sveta v sprejem predlagal zapisnikov 
9. redne seje Občinskega sveta z dne 21. 12. 2015, zapisnika 10. dopisne seje Občinskega 
sveta z dne 8. 1. 2016 ter zapisnika 11. dopisne seje Občinskega sveta z dne 1. 2. 2016 
 
Člani občinskega sveta so s 24 glasovi ZA sprejeli zapisnike vseh treh sej Občinskega 
sveta. 
 

K 2. točki 
Pobude in vprašanja članov občinskega sveta 

 
 



Ţupan je predlagal, da pobudnika Bojan Simončič, član občinskega iz stranke SDS in 
Primoţ Štendler, član občinskega sveta iz stranke NSi predstavita svoje pobude in 
vprašanja prisotnim.  
 
Bojan Simončič, član občinskega iz stranke SDS  je izpostavil problem onesnaţenega 
zraka zaradi povečanega prometa skozi center mesta. Zanima ga, ali občina razmišlja o 
gradnji obvoznice z namenom zmanjšanja hrupa, prašnih delcev in vsega ostalega kar 
prinaša promet. Njegov naslednji predlog je, da se novoletne zabave zaradi hrupa selijo 
vsako leto v drugo naselje, saj meni, da ima občina veliko primernih prireditvenih prostorov. 
Njegov tretji predlog je, da se s časovno omejitvijo uredi parkiranje na javnih parkirnih 
površinah. Kot zadnje je izpostavil nujnost postavitev ogledala ali prometnega znaka za 
omejitev hitrosti skozi naselje, na regionalni cesti Zagorje – Bevško (izvoz na cesto za 
stanovanjsko stavbo na naslovu Prapreče 41). 
 
Ţupan je dejal, da Občina Zagorje za projekt obvoznice nima nobenih projektov ali idejnih 
zasnov in dodal, da je to tehnično in finančno nemogoče, na vprašanje oziroma pobudo bo 
tudi pisno odgovorjeno. Izpostavil je izgradnjo kolesarske steze in regionalne ceste na 
opuščenih rudniških površinah med Sparom in centrom mesta, urejala se je tudi regionalna 
cesta proti Kisovcu, povedal pa je tudi, da se pripravljajo idejne zasnove za izgradnjo rondoja 
pri Sparu, ki bi vsekakor doprinesel k večji varnosti. Glede prireditvenih prostorov pa je dejal, 
da se le – te odvijajo v samem centru mesta zaradi laţje komunikacije, velikosti površine 
(zaradi varnosti je v času prireditve zaprta tudi cesta med Sparom in rondojem). Pobudo, da 
bi se prireditve odvijale v Evroparku ocenjuje, da iz varnostnih razlogov to vsekakor ni 
primerna lokacija za tovrstne prireditve. Glede parkirišč bo svetniku posredovan pisni 
odgovor do naslednje seje. O problematiki postavitve ogledala oziroma prometnega znaka 
pa je dejal, da imajo odgovorne občinske sluţbe nalogo, da pristopijo k rešitvi problema. 
Izpostavil je tudi plaz v Trbovljah in s tem povečanje prometa skozi Zagorje, in dejal, da so 
zagorski gasilci, redarske sluţbe  ter policija pokazali veliko mero solidarnosti. 
 
Primoţ Štendler, član občinskega sveta iz stranke NSi je predstavil svoje prvo vprašanje 
glede članka o nakupu stanovanja PGD Zagorje-mesto, objavljenega v časopisu Delo, 
zanima ga, ali je Nadzorni odbor preveril zakonitost tega nakupa oziroma, če tega ne more 
storiti Nadzorni odbor, ali lahko to stori kakšen drug nadzorni organ. Meni, da bi moral ţupan 
vodstvo PGD Zagorje – mesto, g. Sihurja pozvati, da odstopi in s tem omogoči nove volitve. 
Meni, da gasilci niso investicijsko podjetje, ki se bo ukvarjalo z nakupom stanovanj, 
oddajanjem v najem. Poudaril je, da tudi znesek za nakup stanovanja ni majhen, meni, da bi 
denar lahko namenili nakupu nove opreme. Pri drugem vprašanju je dejal, da si ţeli, da bi na 
seji občinskega sveta sprejeli sklep, da se o kadrovskih zadevah v bodoče ne odloča več na 
dopisnih sejah temveč le na rednih sejah občinskega sveta. Ţeli, da se v primeru imenovanja 
novega direktorja kateregakoli javnega zavoda kandidat predhodno predstavi občinskemu 
svetu. V nadaljevanju je izpostavil še politično naravnano kadrovanje KMVVI-ja v primeru 
imenovanja članov sveta javnega zavoda RRA, kjer sta bla sprva imenovana gospa Simona 
Klukej ter Gašper Koprivšek, nato pa namesto enega kandidata direktor občinske uprave 
Rudi Medved. Naslednje vprašanje se nanaša na donatorje Občini Zagorje ob Savi v letu 
2014 in 2015. Zadnje vprašanje pa se nanaša na komunalno omreţje, saj je glede tega 
slišati veliko pritoţb občank in občanov, zanima ga, ali se ve, kje te teţave so, zakaj se 
pojavljajo, kdo je zanje odgovoren ter kdaj bodo v celoti odpravljene. Vprašanje, ki se nanaša 
na redarsko sluţbo pa bo zastavil gospodu Sebastjanu Zmrzljaku pri 10. točki dnevnega 
reda. 
 
Ţupan je glede nakupa stanovanja PGD Zagorje – mesto pojasnil, da Nadzorni odbor ni 
pristojen, da bi nadziral društvo, ki je z lastnimi sredstvi kupilo stanovanje. Občni zbor, 
predsedstva ter nadzorni odbor društva so soglašali pri nakupu. Po objavi članka je bil 
sklican celoten nadzorni odbor društva, ki je ocenil, da pri nakupu ni bilo napak. O tem, da 
ţupan zahteva odstop vodstva društva, je pojasnil, da teh pristojnosti nima. Pred občnim 



zborom društva bo s predsednikom Gasilske zveze Zagorje opravil razgovor. Glede 
imenovanj v.d. direktorjev, direktorjev ter članov nadzornih teles se s svetnikom strinja, da se 
o kadrovskih zadevah v prihodnje odloča na rednih sejah občinskega sveta. Za v.d. direktorja 
javnega zavoda RRA je povedal, da bo svoje delo opravljal na podlagi Statuta RRA, v roku 
pol leta pa se bo za imenovanje direktorja RRA izvedel tudi razpis, kandidati pa bodo 
predstavljeni na sejah občinskih svetov vseh treh občin ustanoviteljic. Povedal je, da se bo 
kandidata, Tadeja Špitalarja, dosedanjega podţupana Občine Trbovlje podprlo, saj je 
zaupanja vreden človek. Pomembno pa je, da RRA s 1. marcem 2016 prične z delom. Glede 
imenovanja direktorja občinske uprave v svet javnega zavoda RRA pa je pojasnil, da so v 
svet imenovani direktorji vseh občinskih uprav vseh treh občin ustanoviteljic. Naknadno je 
bilo ugotovljeno, da funkcija občinskega svetnika ni zdruţljiva s funkcijo predstavnika občine 
v svetu javnega zavoda, saj tako določa Zakon o spodbujanju skladnega regionalnega 
razvoja. Še enkrat je poudaril, da gre za strokovno odločitev in ne za politično, kandidat je 
vseskozi sodeloval pri pripravi potrebnih dokumentov za zagon javnega zavoda RRA.  
O teţavah na komunalnem omreţju bo do prihodnje seje pripravljen pisni odgovor. Na 
vprašanje o donacijah je odgovoril, da je bila občini podarjena ladja Argonavtek ter oprema 
štirih otroških igrišč. Za prireditev Zagorska noč je donacija znašala 5 tisoč EUR. Program 
Zagorske noči 2015 je bil res obseţen, vendar so gasilska društva povedala, da takšnih 
zasluţkov še niso imeli, to pa je tudi pozitivna informacija za občinski proračun, saj imajo 
društva na račun prireditev več lastnih sredstev. 
 
Primoţ Štendler, član občinskega sveta iz stranke NSi je še enkrat poudaril, da je 
namesto, da zahteva uporabil besedo pozvati. Zahvalil se je za podporo na področju 
odločanja o kadrovskih zadevah ter ponovil, da o človeku, ki ga ne pozna ne more glasovati, 
zato bo o kandidatu za v.d. direktorja glasoval proti. 
 
Roman Savšek, član občinskega sveta iz stranke SLS je komentiral dopis glede 
modernizacije ceste Sopota – Podkum, ki je bil svetnikom posredovan po e-pošti. V dopisu je 
opisana dinamika modernizacije ceste Velika Preska – Radeče (nahaja se v Občini Litija), ki 
pa ni predmet dopisa, ki je bil posredovan poslancu Marjanu Dolinšku. Predlaga, da občinske 
sluţbe kontaktirajo poslanca in poizvedo, kje je prišlo do nesporazuma, glede na to, da je 
ţupan na prejšnji seji povedal, da je za omenjeno cesto projektna dokumentacija v pripravi. 
Ţeli si, da se zadeva ponovno preveri. 
 
Ţupan  je povedal, da je opravil tudi pogovor z ministrom za infrastrukturo, ki mu je zagotovil, 
da bodo projekti v teh dneh zaključeni, v letu 2016 naj bi se odkupila zemljišča na relaciji 
Sopota – Podkum, izveden pa naj bi bil tudi razpis za 1. fazo izvedbenih del.  
 

K 3. točki 
Poročilo o izvajanju tekočih aktivnosti v Občini  Zagorje ob Savi 

 
Ţupan Matjaţ Švagan je povedal, da je občino obiskal minister za gospodarstvo, gospod 
Počivalšek, pogovor je potekal v smislu razvoja zagorske doline. Predstavljeno mu je bilo 
nekaj najpomembnejših projektov, med njimi Medgeneracijski center v Toplicah, pobuda za 
postavitev objekta EXPO na območju Evroparka (v oţjem izboru sta občini Murska Sobota in 
Zagorje). V prihodnjih dneh naj bi bil za postavitev tega objekta objavljen tudi razpis. Občina 
je v ta namen pričela tudi s spremembami prostorskega ureditvenega načrta na predvidenem 
območju postavitve objekta. Ministru je bil predstavljen tudi projekt oţivljanja proizvodnje na 
območju tovarne SVEA. Dejal je še, da bo v prihodnjih dneh glede oţivljanja proizvodnje 
opravljen pogovor pri ministru in obenem opomnil na stečajno ceno blagovne znamke v 
postopku – 180 tisoč EUR, poleg tega pa bi bilo potrebno odkupiti tudi objekte, ki stanejo 
nekaj  mio EUR. Drţavi je bila podana moţnost oziroma predlog, da odkupi upravno stavbo 
Svee za sedeţ druţbe Slovenski drţavni gozdovi, meni, da je lokacija primernejša od ostalih, 
saj le-ta ponuja boljšo komunikacijo in laţjo logistiko. Omenjena druţba bi prinesla okoli 100 
delovnih mest. Ministru je bil predstavljen tudi projekt letalsko tehnološkega parka Ruardi. 



V nadaljevanju je predstavil problematiko poloţnic komunalnih storitev. Povedal je, da je bil 
pred občino tudi shod občanov. Na decembrski seji občinskega sveta je bil sprejet sklep o 
povišanju cen omreţnine in priključevanja na čistilno napravo. Dopis JP Komunala Zagorje je 
bil precej tehnične oblike, podjetja morajo v prihodnje dopise uskladiti ter jih bolj pribliţati 
človeku. Poloţnica se je povečala tudi na račun poračuna porabe vode v letu 2015, obenem 
pa se je poenotila tudi cena priključne moči. Omenil je, da bo zagotovo prišlo tudi do 
povečanja cen s strani Ceroza d.o.o.. O višini subvencije se bo odločalo, ko bo določena 
končna cena vseh komunalnih storitev. Opravljeni bodo tudi pogovori na temo višine cen za 
ogrevanje, kjer bodo predstavniki JP Komunala Zagorje in Stanovanjskega podjetja 
predstavnikom vhodov večstanovanjskih stavb obrazloţili, zakaj je do spremembe cene 
prišlo. Ţupan je postavil zahtevo, da tako uprava JP Komunala Zagorje, kot Stanovanjsko 
podjetje Zagorje prilagodita delavnik ter tako občanom omogočili komunikacijo z njimi. Poleg 
tega je nesprejemljivo, da se odgovornost zaposlenih prelaga na ţupana, saj takšnega 
odnosa ne odobrava in bo storil vse za zaščito občank in občanov. 
Povedal je še, da je občina prejela 60 tisoč EUR za izdelavo Prometne strategije, ki bo 
vključevala tudi varne poti in kolesarske poti. Ko bo le-ta pripravljena, bo predstavljena tudi 
občinskemu svetu. 
V teh dneh je zunaj tudi razpis za izgradnjo nadomestnega mostu pri IGM-u, katerega 
vrednost je 370 tisoč EUR projekt bo zaključen v letu 2016. V letu 2016 naj bi se izvajala tudi 
rekonstrukcija javne kanalizacije Franc Farčnik v skupni vrednost 345 tisoč EUR. Izvedena 
bo sanacija spodnje breţine na LC Zagorje – Čemšenik na jesenovski ţagi, odprta pa sta 
tudi razpisa za sanacijo kanalizacije in hudourniških udorov na Bregu ter sanacijo spodnje 
breţine na LC Zagorje – Čemšenik v Kotredeţu.  
Zaradi poplavne varnosti je bilo izvedeno tudi čiščenje dreves in podrastja na breţini Medije 
v Kisovcu.  
V zaključni fazi je rekonstrukcija kanalizacije med Sparom in Okrogarjevo kolonijo, katere 
vrednost je 40 tisoč EUR. 
Zaključili so se razpisi za ljubiteljsko kulturo, za humanitarne organizacije in društva, za 
veteranska društva in častniške organizacije, ekipna drţavna tekmovanja, športna društva, 
turistična društva, društva na področju kmetijstva, sofinanciranje ukrepov ohranjanja in 
spodbujanja razvoja kmetijstva in podeţelja ter za področje varstva okolja. 
Občina je pristopila k zbiranju ponudb za nakup opreme za knjiţnico Izlake, ki se bo 
predvidoma v mesecu aprilu selila v nove prostore Kmetijske zadruge na Izlakah, ocenjena 
vrednost znaša 19 tisoč EUR (v prostorih bo uporabljena tudi obstoječa oprema). Občina je 
tudi v zaključni fazi nakupa poslovnih prostorov Zavoda za zaposlovanje, ki bodo namenjeni 
širitvi knjiţnice. 
Zadnji dan leta 2015 je bil podpisan aneks v višini 850 tisoč EUR za namen izgradnje 
kanalizacije ter sistema odvajanja in čiščenja odpadnih voda. S sredstvi bo poplačan kredit, 
ki ga je občina najela za izgradnjo kanalizacijskega sistema, ki ni bil predmet razpisa. 
 
Primoţ Štendler, član občinskega sveta iz stranke NSi je pohvalil zahtevo ţupana 
direktorjem javnih podjetij, da prevzamejo odgovornost. Meni, da bi morali tisti ljudje na 
funkcijah poskrbeti, da do takšnih peticij ne bi prišlo. Zanimalo ga je, kdaj bodo znane cene 
storitev Ceroza d.o.o., ali se bo o tem razpravljalo na seji občinskega sveta, ali bo odprta 
javna razprava na to temo? 
 
Ţupan Matjaţ Švagan je pojasnil, da bo občinski svet razpravljal o dvigu cen, natančen 
odgovor bo lahko podal direktor Ceroza d.o.o.. 
 
Roman Savšek, član občinskega sveta iz stranke SLS je dejal, da SLS predlaga, da se 
proučijo vse moţnosti za zniţanje omreţnin, če je v proračunu še kakšna rezerva. Opozoril 
je na finančno problematiko izgradnje malih komunalnih čistilnih naprav ter njihovo čiščenje v 
obrobnih krajevnih skupnostih. Zaveda se, da občina sofinancira izgradnjo MKČN, vendar je 
lastni vloţek klub temu visok. O financiranju izgradnje sekundarnih vodov pa je odgovor ţe 
dobil.  



Omenil je še pobudo Civilne iniciative za vzpostavitev smučarske proge na Ruardiju, njegovo 
mnenje je, da je glede na zimske temperature nesmiselna. Omenil je še vprašanje glede 
financiranja asfaltiranja cest ter pri tem omenil, da na Podkumu krajani sami prispevajo, 
poleg tega pa opravijo tudi veliko delovnih ur. 
 
Ţupan Matjaţ Švagan je dejal, da bo razprava o poloţnicah takrat, ko bo oblikovana cena 
za odvoz odpadkov. 
 
Alojzija Kralj, članica občinskega sveta iz stranke SDS je pohvalila ţupanovo odločnost v 
primeru odgovornosti vodstev javnih podjetij. Dejala je še, da so poloţnice najbolj prizadele 
tiste, ki ţivijo sami, saj so se tem občanom poloţnice zvišale za 100%, zato prosi za 
razmislek, ako te ljudi razbremeniti. Opomnila je tudi na kanalizacijo na Cesti na Zlato polje, 
kjer je kanalizacija pripeljana le do plazovitega dela, zanima jo, ali se tu načrtuje ureditev 
meteornih voda. 
 
Ţupan Matjaţ Švagan je dejal, da dela potekajo. Na temo poloţnic pa je dejal, da bo še 
prišlo do subvencij. Subvencije se v občini iz leta v leto višajo, na to je ponosen, vendar je 
obenem opozoril na niţanje povprečnine in pomanjkanje denarja za investicije.  
 
Natalija Stošicki, članica občinskega sveta iz stranke SMC je izpostavila ravnanje 
direktorjev javnih podjetij, katerih naloga je bila skomunicirati cene, ki so bile sprejete na 
občinskem svetu, zaračunalo se je tisto, kar je bilo sprejeto na občinskem svetu. 
 
Ţupan Matjaţ Švagan je mnenja, da je pomembna dobra komunikacija in pristop. 

 
K 4. točki 

Predlog sklepa o vključitvi nove  proračunske postavke in novega projekta v Proračun 
Občine Zagorje ob Savi za leto 2016 in v Načrt razvojnih programov 2016-2019 

 
Jelena Mlakar, vodja oddelka za javne finance je predstavila dva projekta, ki ju je 
potrebno vključiti v Načrt razvojnih programov 2016-2019, saj v obstoječem proračunu še 
nista vključena. Te spremembe na proračun nimajo vpliva, sredstva bodo zagotovljena 
znotraj proračuna s prerazporeditvami iz splošne proračunske rezervacije. Za takšne 
projekte je značilno, da se pojavijo nenadoma, nanje pa je potrebno odreagirati čimprej, sicer 
so lahko priloţnosti izgubljene. Tovrstne zadeve se načeloma sprejemajo na dopisnih sejah. 
Prvi projekt je vključitev projekta »Preplastitev skakalnic v skakalnem centru v Kisovcu«, s 
tem bi se izboljšali pogoji za treniranje, povečala bi se varnost. Projekt je vreden 60 tisoč 
EUR, od tega je uspela Smučarska zveza Slovenije pri Fundaciji za šport pridobiti sredstva v 
višini 35% vrednosti projekta, 35% sredstev pa bo dala Smučarska zveza sama. Občina 
mora tako društvu zagotoviti 18 tisoč EUR. 
 

Občinski svet je SOGLASNO sprejel SKLEP:  
 
Občinski svet  Občine Zagorje ob Savi potrjuje odprtje nove proračunske postavke v 
Proračunu Občine Zagorje ob Savi za leto 2016: 

 PP 70162 »Skakalnica v Kisovcu« 

 področje: 18 Kultura, šport in nevladne organizacije;  

 podprogram: 18059001 Programi športa 

 obseg pravic porabe v letu 2016: 18.000,00 EUR 

 vir financiranja pravic porabe: sredstva splošne proračunske rezervacije 

 skrbnica proračunske postavke: Blanka ŠMIT 
2. Oddelek za javne finance izvede ustrezne spremembe v Proračunu Občine Zagorje ob 
Savi za leto 2016, in sicer tako, da spremembe ne vplivajo na uravnoteţenost proračuna. 
3. Ta sklep velja takoj. 



 
ter SKLEP 

 
1. Občinski svet  Občine Zagorje ob Savi potrjuje vključitev novega  projekta v Načrt razvojnih 
programov 2016-2019 proračuna občine Zagorje ob Savi za leto 2016: 

 OB142-16-0001 »Preplastitev skakalnic v skakalnem centru v Kisovcu« 

 Vrednost: 18.000,00 EUR 

 dinamika financiranja: 2016 

 vir financiranja: sredstva občinskega proračuna  PP 70162. 
2. Oddelek za javne finance izvede ustrezne spremembe v Načrtu razvojnih programov 
2016-2019 v okviru Proračuna Občine Zagorje ob Savi za leto 2016, in sicer tako, da 
spremembe ne vplivajo na uravnoteţenost proračuna  in tudi ne na usklajenost drugega 
(posebni del proračuna) in tretjega (načrt razvojnih programov) dela Proračuna  Občine 
Zagorje ob Savi za leto 2016. 
3. Ta sklep velja takoj. 
 

K 4.a točki 
Predlog sklepa o vključitvi nove proračunske postavke v Proračun Občine Zagorje ob 

Savi za leto 2016 in novega  projekta v Načrt razvojnih programov 2016-2019 
 

Jelena Mlakar, vodja oddelka za javne finance je povedala, da je drugi projekt s področja 
gospodarskih javnih sluţb, s področja kanalizacijskega sistema. Ţe v obstoječem proračunu 
so za investicijsko vzdrţevanje kanalizacijskega sistema zagotovljena sredstva v višini nekaj 
več kot 500 tisoč EUR. Ta sredstva so namenjena nadaljnjemu vključevanju onesnaţevalcev 
na omreţje kanalizacijskega sistema. Ministrstvo za gospodarstvo je objavilo razpis za 
razdelitev sredstev za sofinanciranje občinskih investicij. Občina Zagorje ima pravico do 
udeleţbe nepovratnih sredstev v višini 175 tisoč EUR. Kot sofinanciranje je potrebno vključiti 
tudi povratna sredstva, kot neke vrste kredit, za občino to predstavlja 264 tisoč EUR. Če 
bodo ta sredstva vključena kot zadolţevanje, bo to potrebno ustrezno vključiti v rebalans 
proračuna. Ta sredstva do zelo ugodna, saj je obrestna mera nič, rok vračila pa 10 let. Na ta 
razpis bo občina prijavila dva projekta, prvi se nanaša na kanalizacijo, točneje na odsek 
Zagorje – območje Farčnikove kolonije. Vrednost projekta je 345 tisoč EUR, vir financiranja 
je prerazporeditev sredstev. Občinskemu svetu je predlagala vključitev projekta v NRP 2016-
2019. 

Ţupan Matjaţ Švagan se je navezal na prvi projekt, pravi, da obnovitev skakalnice podpira, 
saj so zagorski orli del slovenske ekipe, ponosen je na uspehe tako moške kot tudi ţenske 
ekipe tekmovalcev in tekmovalk.  

Marjan Kovač, član občinskega sveta iz stranke ZGN je pozval svetnice in svetnike, da 
podprejo projekt obnove skakalnice. Društvo ima trenutno zelo dober kader in kot je ţupan 
omenil tudi dobre rezultate. Vzpodbudno je tudi, da ima društvo zelo kvaliteten podmladek. 
Dejal je, da so tekmovalci dokazali, da imajo plastične skakalnice velik pomen pri napredku, 
obnova skakalnice pomeni, da se bo skakalni šport razvijal in še naprej ţivel v zagorski 
dolini. 

Ţupan Matjaţ Švagan se je zahvalil vzpodbudne besede.  

Občinski svet je SOGLASNO sprejel SKLEP:  
 
1. Občinski svet  Občine Zagorje ob Savi potrjuje odprtje nove proračunske postavke v 
Proračunu Občine Zagorje ob Savi za leto 2016: 

 PP 91220 »Rekonstrukcija javne kanalizacije Zagorje-območje Farčnikove 
kolonije« 

 področje: 15 VAROVANJE OKOLJA IN NARAVNE DEDIŠČINE; 

 podprogram: 15029002 Ravnanje z odpadno vodo 



 obseg pravic porabe v letu 2016: 344.580,69 EUR 
Znesek investicije z DDV-jem znaša 420.388,44 EUR. Znesek DDV-ja je 75.807,75 EUR in 
je povračljiv, zato ni predmet investicijske vrednosti. 

 vir financiranja pravic porabe: proračunska postavka 91210 Investicije in inv. 
vzdrţevanje javnih kanal. sist. in ČN  

 skrbnik proračunske postavke: Ivo VRTAČNIK  
2. Oddelek za javne finance izvede ustrezne spremembe v Proračunu Občine Zagorje ob Savi 
za leto 2016, in sicer tako, da spremembe ne vplivajo na uravnoteţenost proračuna. 
3. Ta sklep velja takoj. 
 
ter SKLEP: 
 
1. Občinski svet  Občine Zagorje ob Savi potrjuje vključitev novega  projekta v Načrt 

razvojnih programov 2016-2019 proračuna občine Zagorje ob Savi za leto 2016: 
 OB142-16-0004 »Rekonstrukcija javne kanalizacije Zagorje-območje 

Farčnikove kolonije« 

 Vrednost: 344.580,69 EUR 

 dinamika financiranja: 2016 

 vir financiranja: sredstva občinskega proračuna  PP 91220 
- Lastna finančna sredstva v znesku  274.732,69 EUR  
- Povratna (kredit) sredstva na osnovi 23. člena ZFO-1 v znesku 69.848,00 EUR  

2. Oddelek za javne finance izvede ustrezne spremembe v Načrtu razvojnih programov 
2016-2019 v okviru Proračuna Občine Zagorje ob Savi za leto 2016, in sicer tako, da 
spremembe ne vplivajo na uravnoteţenost proračuna  in tudi ne na usklajenost drugega 
(posebni del proračuna) in tretjega (načrt razvojnih programov) dela Proračuna  Občine 
Zagorje ob Savi za leto 2016. 
3. Ta sklep velja takoj. 
 

 
K 5. točki 

Sprejem sklepov o potrditvi: 
- Novelacije dokumenta identifikacije investicijskega projekta »NADOMESTNI 

MOST NA JP982351-CESTA 20 JULIJA, ID149585« 
 
Ţupan Matjaţ Švagan je investicije predstavil ţe pri tekočih aktivnostih, za realizacijo 
projektov pa je potrebno potrditi sklepe o novelaciji DIIP za posamezen projekt. 
 
Ivo Klančišar, član občinskega sveta iz stranke ZGN je dejal, da je Odbor za okolje in 
prostor gradivo s sklepi obravnaval ter vse tri sklepe potrdil, zato občinskemu svetu predlaga, 
da jih sprejme. 
 

Občinski svet je SOGLASNO sprejel SKLEP:  
 

1. Potrdi se Novelacija dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) za 
projekt/program:     »NADOMESTNI MOST NA JP982351-CESTA 20 JULIJA, ID149585«, ki 
ga je v februarju 2016 izdelal Oddelek gospodarskih javnih sluţb občine Zagorje ob Savi. 

2. Vrednost investicije po tekočih cenah znaša 370.000,00 EUR (z vključenim davkom na 
dodano vrednost). 
3. Vire za financiranje zagotavljajo: 

• Lastna finančna sredstva v znesku 600,00 EUR  
• Nepovratna sredstva na osnovi 23. člena ZFO-1 v znesku 175.699,00 EUR  
• Povratna (kredit) sredstva na osnovi 23. člena ZFO-1 v znesku 193.701,00 EUR  

4. V NRP 2016-2019 proračuna Občine Zagorje ob Savi 2016 se spremeni veljavna naloţba  
projekt z nazivom »NADOMESTNI MOST NA JP982351-CESTA 20 JULIJA«: 



 Št. NRP: OB142-14-0007 »NADOMESTNI MOST NA JP982351-CESTA 20 JULIJA«  

 vrednost projekta: 370.000,00 EUR (z DDV) 

 dinamika financiranja projekta: 2016 

 proračunska postavka: PP10010 – Investicije in inv. vzdrţevanje občinskih cest 

 vir financiranja projekta: drţavni proračun, občinski proračun 

 področja porabe: 13 PROMET, PROMETNA INFRASTRUKTURA IN 
KOMUNIKACIJE; glavni program: 1302 Cestni promet in infrastruktura; podprogram: 
13029002 Investicijsko vzdrţevanje in gradnja občinskih cest 

5. Odobri se izvedba investicije. 
6. Ta sklep velja takoj. 
 

- Dokumenta identifikacije investicijskega projekta »SANACIJA SPODNJE 
BREŢINE NA LC480011 ZAGORJE – V ZIDEH V KOTREDEŢU, ID724478« 

 

Občinski svet je SOGLASNO sprejel SKLEP:  
 

1. Potrdi se Dokument identifikacije investicijskega projekta (DIIP) za projekt/program:     
»SANACIJA SPODNJE BREŢINE NA LC480011 ZAGORJE – V ZIDEH V KOTREDEŢU, 
ID724478«, ki ga je v februarju 2016 izdelal Oddelek gospodarskih javnih sluţb občine Zagorje ob 
Savi. 

2. Vrednost investicije po tekočih cenah znaša 225.130,88 EUR (z vključenim davkom na dodano 
vrednost). 
3. Vire za financiranje zagotavljajo: 

• Lastna finančna sredstva v znesku 58.630,16 EUR  
• Sofinancerska sredstva MOP-a v znesku 166.500,72 EUR  

4. V NRP 2016-2019 proračuna Občine Zagorje ob Savi 2016 se vključi naloţba  projekt z nazivom 
»SANACIJA SPODNJE BREŢINE NA LC480011 ZAGORJE – V ZIDEH V KOTREDEŢU, 
ID724478«: 

 Št. NRP: OB142-16-0003 »SANACIJA SPODNJE BREŢINE NA LC480011 ZAGORJE – V 
ZIDEH V KOTREDEŢU, ID724478«  

 vrednost projekta: 225.130,88 EUR (z DDV) 

 dinamika financiranja projekta: 2016 

 proračunska postavka: PP99620 – Sanacija plazov in objektov 

 vir financiranja projekta: drţavni proračun, občinski proračun 

 skrbnik projekta: Andrej DRNOVŠEK 
5. Odobri se izvedba investicije. 
6. Ta sklep velja takoj. 
 

- Dokumenta identifikacije investicijskega projekta »SANACIJA 
KANALIZACIJE IN HUDOURNIŠKIH UDOROV NA JP982415 NA BREGU, 

ID724440« 

Občinski svet je SOGLASNO sprejel SKLEP:  
 

1. Potrdi se Dokument identifikacije investicijskega projekta (DIIP) za projekt/program:     
»SANACIJA KANALIZACIJE IN HUDOURNIŠKIH UDOROV NA JP982415 NA BREGU, 
ID724440«, ki ga je v februarju 2016 izdelal Oddelek gospodarskih javnih sluţb občine Zagorje ob 
Savi. 

2. Vrednost investicije po tekočih cenah znaša 94.379,60 EUR (z vključenim davkom na dodano 
vrednost). 
3. Vire za financiranje zagotavljajo: 

• Lastna finančna sredstva v znesku 24.068,45 EUR  
• Sofinancerska sredstva MOP-a v znesku 70.311,15 EUR  



4. V NRP 2016-2019 proračuna Občine Zagorje ob Savi 2016 se vključi naloţba  projekt z nazivom 
»SANACIJA KANALIZACIJE IN HUDOURNIŠKIH UDOROV NA JP982415 NA BREGU, 
ID724440«: 

 Št. NRP: OB142-16-0002 »SANACIJA KANALIZACIJE IN HUDOURNIŠKIH UDOROV 
NA JP982415 NA BREGU, ID724440«  

 vrednost projekta: 94.379,60 EUR (z DDV) 

 dinamika financiranja projekta: 2016 

 proračunska postavka: PP99620 – Sanacija plazov in objektov 

 vir financiranja projekta: drţavni proračun, občinski proračun 

 skrbnik projekta: Andrej DRNOVŠEK 
5. Odobri se izvedba investicije. 
6. Ta sklep velja takoj. 

 
K 6. točki 

Občinski podrobni prostorski načrt za območje IZ 8 – Zajc (del) na Izlakah (1. 
obravnava) 

 
Tatjana Podbregar, vodja oddelka za okolje in prostor  je dejala, da je za območje IZ 8 – 
Zajc (del) načrtovan podrobni prostorski načrt. Na pobudo individualnih lastnikov zemljišč je 
ţupan konec leta 2014 sprejel sklep o začetku priprave. Za posamezne enote urejanja je na 
podlagi 53. člena OPPN je moţno za posamezne enote urejanja izdelati tudi manjše 
zasnove. Na pobudo investitorja se izdeluje OPPN za individualno pozidavo dveh 
individualnih stanovanjskih hiš. Investitor je za pripravo strokovnih podlag in pridobitev 
smernic nosilcev urejanja prostora izbral podjetja Osa arhitekti d.o.o.. Oktobra 2015 je ţupan 
sprejel sklep o javni razgrnitvi, ki je trajala do sredine decembra z javno razpravo na KS 
Izlake. Pripomb ni bilo. Občinski svet mora zavzeti stališče do pripomb in sprejme predlog 
OPPN v 1. obravnavi, nakar se pridobijo mnenja nosilcev urejanja prostora, nato pa je z 2. 
obravnavo odlok posredovan občinskemu svetu v sprejem. 
 
Melita Lačen, iz podjetja Osa arhitekti d.o.o. je predstavila zasnovo OPPN-ja, dejala je, da 
je pobudnik spremembe OPPN-ja lastnik g. Zajc. Gre za izgradnjo dveh stanovanjskih hiš na 
zelo zahtevnem terenu. Gre za večje območje, trenutni OPPN pa zajema le skrajni juţni del. 
Zagotovljeno je napajanje z elektriko, vodovod in kanalizacija še nista urejena, predvideva pa 
se lastno zajetje. Cestna infrastruktura je ţe urejena, individualni priključki pa bodo strošek 
posameznega investitorja. V prostor sta objekta umeščena skladno z reliefom. 

 
Ivo Klančišar, član občinskega sveta iz stranke ZGN je dejal, da je Odbor za okolje in 
prostor je predlog OPPN-ja obravnaval, zato predlaga občinskemu svetu, da sprejme sklep. 

 

Občinski svet je SOGLASNO sprejel SKLEP:  
 
 Občinski svet je obravnaval osnutek odloka o Občinskem podrobnem prostorskem načrtu za 
območje IZ 8 – Zajc (del) na Izlakah.  

1. Občinski svet se je seznanil, da pisnih pripomb v času javne razgrnitve ni bilo.  
2. Predlagatelj odloka pripravi predlog odloka o občinskem podrobnem prostorskem 

načrtu za območje IZ 8 – Zajc (del) na Izlakah za drugo obravnavo in sprejem.  
3. Ta sklep velja takoj.  

 
K 7. točki 

Predlog cene socialnovarstvene storitve Pomoč druţini na domu 
 

Blanka Šmit, vodja oddelka za druţbene dejavnosti in gospodarstvo je dejala, da se 
velik del sredstev za socialo namenja najstarejšim občanom. V letu 2016 naj bi za 
nadomestila oskrbnih stroškov starejših občanov, ki bivajo v 13 slovenskih zavodih (70 



članov) namenili 430 tisoč EUR. Izpostavila pa je tudi sredstva v višini 200 tisoč EUR, ki jih 
občina namenja za subvencijo socialnovarstveno storitev Pomoč druţini na domu. Ta 
socialnovarstvena storitev je namenjena tistim, ki ţelijo ostati v domačem okolju, vendar brez 
pomoči tega ne zmorejo. Izvajanje te storitve je v letu 2015 s soglasjem občinskega sveta 
prevzel Dom starejših občanov Polde Eberl-Jamski. Iz poročila za leto 2015, ki je del gradiva 
je razvidno, da se število uporabnikov povečuje, ravno tako število efektivnih ur. V letu 2015 
je bilo mesečno povprečno 69 uporabnikov oziroma 1375 ur oskrbe. Dolţnost izvajalca 
storitve je, da občni enkrat letno posreduje poročilo ter uskladitev cene storitve, to pa se stori 
takrat, ko ministrstvo objavi elemente rasti cen, ki vplivajo na ceno. Pri oblikovanju cen so 
elementi upoštevani, obenem pa je poudarila, da so cene izračunane v skladu z metodologijo 
o oblikovanju cen socialnovarstvenih storitev. Pri ceni so upoštevane tudi specifike, pri tem je 
omenila velikost občine in razkropljenost uporabnikov. Izvajalec je zaprosil za zniţanje 
obsega del na oskrbovalko. Mnenje občinske uprave ţe imajo, potrebno pa je tudi soglasje 
občinskega sveta. Oskrbovalke so mesečno opravile 120 ur, predlog izvajalca je, da se 
mesečno število ur zniţa na 110 ur. V Sloveniji se mesečno opravita povprečno 102 uri. 
Meni, da je predlog izvajalca sprejemljiv. Izpostavila je tudi izjemno visoke stroške 
kilometrine oskrbovalkam, ki jih ima izvajalec, zato se je v letu 2015 odločil, da dajo sluţbeni 
avto oskrbovalkam v uporabo. S tem so prihranili 8.300,00 EUR. Predlog izvajalca je, da se s 
preseţkom in s pomočjo sredstev občinskega proračuna kupi nov sluţbeni avto. Zato se za 
leto 2016 predlaga, da se cena storitve poviša le za 1,42 %, kar pomeni, da bi se cena za 
uporabnika povišala le za 0,06 EUR/h. Povprečno uporabniki koristijo 20 ur mesečno, kar je 
nekaj več kot 1 EUR. Proračun bo s tem povišanjem obremenjen za 0,21 EUR/h, kar letno 
pomeni pribliţno 4.800,00 EUR. Ta sredstva in sredstva za nakup novega sluţbenega 
avtomobila so ţe bila upoštevana pri pripravi proračuna za leto 2016. Cena storitve je v naši 
občini v primerjavi s slovenskim povprečjem niţja za 1,8 EUR/h, ravno tako je cena najniţja v 
Zasavju. Podatki so povzeti iz analize, ki jo je pripravil Inštitut RS za socialno varstvo. V 
predlogu je vključena 70% subvencija storitve s strani občinskega proračuna. 
 
Štefka Suša, član občinskega sveta iz stranke ZGN je dejala, da je Odbor za zdravstvo in 
socialne zadeve obravnaval predlog nove cene socialnovarstvene storitve pomoč druţini na 
domu, ki je bila predlagana s strani izvajalca. Člani odbora predlagajo občinskemu svetu, da 
sprejme nov predlog cene storitve. 
 
Ţeljko Ţeleznik, član občinskega sveta iz stranke SD je pohvalil storitev, zmotilo ga je 
povišanje cene za 0,06 EUR, zato je pripravil izračun. Znesek je ob povprečnem številu 
uporabnikov in povprečnem številu opravljenih ur preračunal na letno raven, ki pomeni 
dodatno obremenitev proračuna za 996,00 EUR. Glede na to, da je za storitev namenjenih 
200 tisoč EUR, trenutno pa porabljenih 188 tisoč EUR, meni, da lahko občina ta znesek 
pokrije in se s tem uporabnikov ne obremeni dodatno, ravno tako ne proračuna. 
 
Blanka Šmit, vodja oddelka za druţbene dejavnosti in gospodarstvo je dejala, da občina 
storitev ţe sofinancira v višini 70% (dodatna 20% subvencija obremeni proračun za 43 tisoč 
EUR), manevrski prostor pa je namenjen nudenju storitve dodatnim uporabnikom. Njeno 
mnenje je, da je to minimalno zvišanje cene potrebno porazdeliti med proračun kot tudi med 
uporabnika. Opomnila je, da bo potrebno ceno uskladiti vsako leto. 
 
Ţeljko Ţeleznik, član občinskega sveta iz stranke SD meni, da bi občina lahko to 
sofinancirala, saj kljub temu ostane še 15 tisoč EUR manevrskega prostora, poleg tega pa 
dvomi, da se bo število opravljenih ur povečalo za 8%, saj se je v lanskem letu povečalo za 
0,34%, zato apelira na občinski svet, da predlog sklepa zavrne. 
 
Ţupan Matjaţ Švagan je predlagal, da se omenjenega sklepa ne sprejme ter se da se ta 
znesek zagotovi v okviru proračuna.  
 



Blanka Šmit, vodja oddelka za druţbene dejavnosti in gospodarstvo je predlagala, da 
občinski svetniki glasujejo o predlogu Ţeljka Ţeleznika, člana občinskega sveta iz stranke 
SD. 
 
Občinski svet je s 3 GLASOVI PROTI (Primoţ Štendler, NSi; Roman Savšek, SLS ter Petra 
Potočnik Izgoršek ZGN) ter z 22 GLASOVI ZA sprejel SKLEP: 
 
1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi izdaja soglasje k ekonomski ceni storitve »pomoč 
druţini na domu«, ki znaša 14,92 € na efektivno  uro. V ekonomsko ceno so vključeni stroški 
storitve pomoči druţini na domu do uporabnika storitve /stroški neposredne socialne oskrbe/ 
v višini 13,03 € na efektivno  uro in stroški za strokovno pripravo, vodenje in koordiniranje v 
višini 1,89 € na efektivno uro. 
2. Uporabnik plača storitev »pomoč druţini na domu« v višini 3,85 € na efektivno uro. Razliko 
do polne ekonomske cene storitve v višini 11,07 € prizna občina Zagorje ob Savi kot 
subvencijo in sicer v višini 9,18 € za stroške neposredne socialne oskrbe in v višini 1,89 € za 
stroške strokovne priprave, vodenje in koordiniranje na efektivno uro storitve. 
3. Cena storitve, opravljene v nedeljo znaša 19,89 € na efektivno uro in bo iz občinskega 
proračuna subvencionirana v višini 14,94 € na efektivno uro, uporabnik pa bo za efektivno 
uro storitve, opravljene v nedeljo, plačal storitev v višini 4,95 €. 
4. Cena storitve, opravljene na dan drţavnega praznika ali dela prostega dne znaša 21,14 € 
na efektivno uro in bo iz občinskega proračuna subvencionirana v višini 15,89 € na efektivno 
uro, uporabnik pa bo za efektivno uro storitve, opravljene na dan drţavnega praznika in dela 
prostega dne, plačal storitev v višini 5,25 €. 
5. Neposredno izvajanje storitve pomoč druţini na domu upravičenca obsega 110 efektivnih 
ur v povprečju na socialno oskrbovalko. 
6. Ta sklep začne veljati naslednji  dan po objavi v Uradnem listu RS, uporablja pa se od 
1.3.2016 dalje. S sprejetjem tega sklepa preneha veljati sklep o določitvi cen pod številko 
122-23/2014. 

K 8. točki 
Soglasje o sprejemanju odpadkov iz občin neustanoviteljic Javnega podjetja CEROZ 

d.o.o. in pooblastilo skupščini Javnega podjetja CEROZ d.o.o. 
 
 

Vili Petrič, direktor Ceroz d.o.o. je dejal, da je drţava iz Bruslja prejela ţe dva opomina, da 
drţava nima urejene politike ravnanja z odpadki. V drţavi je bila predvidena izgradnja 15 
centrov, vzpostavljenih je šest, le-te so vsi v Osrednji in Vzhodni Sloveniji. Zasavski ţupani 
ţe od leta 2013 apelirajo na ministrstvo, da se zaokroţijo prispevne regije za centre. Na 
sestanku na ministrstvu so bili podatki prikazani tako, da noben od obstoječih centrov ni 
dovolj zaseden.  Z dodatnimi količinami odpadkov se zmanjša pritisk na povišanje cen, nanjo 
vpliva tudi najemnina javne infrastrukture, ki pa ni tako nizka, vendar se nanjo ne da vplivati. 
Zato predlaga, da se potrdi sklep, v katerem je predlagano, da se dovoli sprejemanje 
odpadkov iz občin neustanoviteljic. Deleţi občin, lastnic ustanoviteljic se ne spremenijo in 
imajo vse pravice z naslova upravljanja podjetja. Cena se v obdobju poskusnega 
obratovanja, ki bo trajalo do 1. 7. 2016 ne spremeni (ta velja ţe od leta 2009 dalje), ves čas 
poskusnega obratovanja se stroški beleţijo, na koncu pa bo narejena kalkulacija, ki bo 
obravnavana na sejah občinskih svetov. Potrebno je pridobiti še soglasje ARSO in drugih 
drţavnih organov za pridobitev uporabnega dovoljenja, v drugi polovici leta bo predlog nove 
cene predstavljen občinskim svetom.  
 
Ivo Klančišar, član občinskega sveta iz stranke ZGN je dejal, da so člani Odbora za 
okolje in prostor soglasno sprejeli sklep in predlagajo občinskemu svetu, da ga sprejme. 
 



Gašperja Koprivška, člana občinskega sveta iz stranke SMC je zanimalo, ali je znano, 
katere občine bodo odlagale odpadke na Uničnem, kakšne so kapacitete ter kakšni so načrti 
v prihodnje. 
 
Vili Petrič, direktor Ceroz d.o.o. je dejal, da je interes izrazilo pet občin, sprejelo se bo le 
eno dodatno občino s kapaciteto pribliţno 9000 ton ter da dovaţa 30 let, kar je tudi 
obratovalna doba tega odlagalnega polja. 
 
Ţeljko Ţeleznik, član občinskega sveta iz stranke SD podpira podjetnost Ceroza d.o.o. in 
se zahvalil za obrazloţitev. 
 
Alojz Slavko Jelševar, član občinskega sveta iz stranke SLS je podprl predlog dodatnega 
dovoza smeti, ki bo zniţal ceno komunalne storitve. Meni, da vsaka inovacija podjetju 
prinese dobiček in da se cene ne bodo povišale, kot se ţe nekaj časa napoveduje. Opomnil 
je, da se je količina odpadkov skozi leta zniţala, zato apelira, na Ceroz d.o.o., da predstavi 
celovito podobo, kako in zakaj se ta storitev sploh podraţi. 
 
Vili Petrič, direktor Ceroz d.o.o. je dejal, da se bo sluţba na Cerozu d.o.o. od 8. marca 
dalje opravljala v treh izmenah. Dejal je njihov cilj, da komunalni odpadki, ki spadajo pod 
ostale komunalne odpadke pridejo pod okrilje podjetja, ter da se le-te še bolj ločijo. V daljšem 
časovnem obdobju razmišljajo tudi o socialnem podjetju za predelavo določenih odpadkov za 
ponovno uporabo.  
 
Gašper Koprivšek, član občinskega sveta iz stranke SMC je izpostavil dogovarjanje s 
petimi občinami, zanima ga s katerimi ter zakaj si ţelijo vključitve le ene.  
 
Vili Petrič, direktor Ceroz d.o.o. je pojasnil, da si ţelijo le ene z zadostno količino odpadkov 
za obdobje 30 let. Poimenskega seznama občin ni ţelel izpostaviti, saj pravi, da se v 
Sloveniji odvija smetarska vojna. 
 
Natalija Stošicki, članica občinskega sveta iz stranke SMC je prosila za pojasnilo 2. 
točke predloga sklepa oziroma, da se jasneje zapiše, da gre za zaračunavanje cen občinam 
neustanoviteljicam. 
 
Ţupan Matjaţ Švagan je predlagal, da se ta dopolnitev sprejme. 
 

Občinski svet je SOGLASNO sprejel dopolnjen SKLEP:  
 

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi je obravnaval in sprejel predlog Sklepa o 
soglasju za sprejemanje odpadkov iz občin neustanoviteljic Javnega podjetja CEROZ 
d.o.o. in pooblastilu skupščini Javnega podjetja CEROZ d.o.o.. 

2. Ta sklep velja takoj. 
 

K 9. točki 
Seznanitev s Programom dela Nadzornega odbora za leto 2016 

 
Ladislav Kovač, predsednik Nadzornega odbora je predstavil program dela  Nadzornega 
odbora za leto 2016, izpostavil je prioritetne naloge, in sicer, pregled zaključnega računa 
občine, nadzore javnih zavodov ter po novem določenih proračunskih postavk. Nadzorni 
odbor se je odločil, da bodo namesto skrajšanih poročil javnih zavodov zahtevali letna 
poročila in jih temeljito pregledali. Omenil je še, da nadzorni odbor vedno pregleda revidirana 
poročila, ki jih pripravi notranja revizorka. Dodal je še, da bi z dodeljenimi 10 tisoč EUR lahko 
uspešno opravili svojo dejavnost. 
 



Občinski svet je SOGLASNO sprejel dopolnjen SKLEP:  
 

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi se je seznanil s Programom dela  Nadzornega 
odbora za leto 2016 št. 007-17/2015-3, ki ga je Nadzorni odbor sprejel na svoji 8. 
redni seji dne 16.12.2015. 

2. Ta sklep velja z dnem sprejetja. 
 

K 10. točki 
Obravnava in seznanitev z letnim poročilom Medobčinskega inšpektorata in redarstva 
Zasavje za leto 2015 ter obravnava in sprejem Ocene izvajanja občinskega programa 

varnosti Občine Zagorje ob Savi 
 

Sebastjan Zmrzljak, Medobčinski inšpektorat in redarstvo Zasavje je dejal, da je bilo 
delovanje usmerjeno predvsem v preventivo, opravljali so nadzor nad ločevanjem odpadkov, 
vodenjem psov, v sodelovanju s Policijsko postajo Zagorje pa so opravljali nadzor tudi nad 
parkiranjem na mestih za invalide ter na intervencijskih poteh. Poostrili so nadzor v bliţini 
šolskih poti, na prehodih za pešce. V letu 2015 je bilo izdanih 30% manj ukrepov, predvsem 
na račun urejanja mestnega jedra. Delovali so v okviru zagotovljeni sredstev v proračunu. 
Občina Zagorje zagotovi 39% sredstev za delovanje, v mesecu marcu pripravljajo poročilo za 
refundacijo sredstev, drţava povrne 50% sredstev. Nadaljeval je s predstavitvijo Ocene 
izvajanja Občinskega programa varnosti Občine Zagorje ob Savi, povedal je, da je bilo 
ugotovljenih manj kaznivih dejanj, število prometnih nesreč pa se je povečalo za 15%. 
Ugotavljajo, da je javna varnost v Občini Zagorje na dovolj visoki ravni. 
 
Primoţ Štendler, član občinskega sveta iz stranke NSi je izpostavil problematiko 
mirujočega prometa v občini predvsem v okolici trţnice ob sobotah ter poročevalcu priloţil 
fotografijo. Dodal je še, da so bili redarji večkrat obveščeni, sam pa jih ni videl nikoli. 
 
Sebastjan Zmrzljak, Medobčinski inšpektorat in redarstvo Zasavje je dejal, da je to ţe 
od nekdaj problematično območje, ki pa se ni uredilo tudi s poostrenim nadzorom. Za to 
območje je potrebna nova prometna signalizacija. Z globami se problem ne bo rešil. 
 
Primoţ Štendler, član občinskega sveta iz stranke NSi je opozoril, da bo ob morebitni 
nesreči prepozno. Dejal je, da bi se zadeve spremenile ţe s samo prisotnostjo redarja. 
 
Sebastjan Zmrzljak, Medobčinski inšpektorat in redarstvo Zasavje je dejal, da se 
zavedajo problema in tudi izvajajo kontrolo. Opomnil pa je, da če redar izda obvestilo, pa to 
pomeni ţe uvedbo prekrškovnega postopka. 
 
Primoţ Štendler, član občinskega sveta iz stranke NSi je izpostavil še reakcijski čas 
redarjev.  
 
Sebastjan Zmrzljak, Medobčinski inšpektorat in redarstvo Zasavje je povedal, da je delo 
redarjev usmerjano z urnikom ter dejal, da je potrebno biti pri delo ekonomičen.  
 
Natalijo Stošicki, članico občinskega sveta iz stranke SMC je zanimalo, ali bi se lahko v 
primeru spremembe prometne signalizacije zadeve izboljšale. 
 
Sebastjan Zmrzljak, Medobčinski inšpektorat in redarstvo Zasavje je omenil primer 
dobre prakse pri pošti v Zagorju. MIR Zasavje lahko poda predloge za spremembo prometne 
signalizacije, strokovnjaki pa lahko prometno signalizacijo postavijo. Za to območje je 
potrebno najti celovito rešitev. Strinja se, da dolgoročno se tako ne bo moglo nadaljevati, 
zato se išče za to območje rešitev.  
 



Ţupan Matjaţ Švagan je še enkrat opomnil, da je občina prejela nepovratna sredstva za 
izdelavo prometne strategije za celotno občino.  

 

Občinski svet je SOGLASNO sprejel SKLEP:  
 

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi sprejme Oceno izvajanja Občinskega 
programa varnosti Občine Zagorje ob Savi. 

2. Sklep velja z dnem sprejema. 
 

ter SKLEP: 
 

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi je obravnaval in se seznanil z letnim poročilom 
Medobčinskega inšpektorata in redarstva Zasavje za leto 2015 in nanj ni imel 
pripomb. 

2. Ta sklep velja takoj. 
 

K 11. točki 
Volitve, imenovanja, razrešitve: 

- Imenovanje v.d. direktorja javnega zavoda Regionalna razvojna agencija   
Zasavje 
 

Mitja Adamlje, član občinskega sveta iz stranke ZGN je povedal, da je Komisija za 
mandatna vprašanja, volitve in imenovanja obravnavala predlog za vršilca dolţnosti 
direktorja RRA Zasavje, predlog so člani komisije brez pripomb soglasno sprejeli. 
 
Ţeljko Ţeleznik, član občinskega sveta iz stranke SD meni, da bi bilo nujno potrebno, da 
se kandidat za prevzem tako pomembne funkcije, kot je vodenje RRA Zasavje občinskemu 
svetu predstavi. Meni tudi, da priloţen dokument ne izkazuje potrebnih referenc kandidata za 
zasedbo mesta, kandidat bi moral priloţiti vsaj CV. 
 
Ţupan Matjaţ Švagan je dejal, da kandidat s strani občine ni bil povabljen na sejo 
občinskega sveta, ne gre za kandidatovo ignoranco. Opomnil je, da je občinski svet sprejel 
sklep, da se bodo vnaprej kandidati za direktorje javnih zavodov predstavili občinskemu 
svetu. Dodal pa je še, da je njegova naloga, da pripravi vse za zagon agencije. Ţeli si, da 
bodo kandidata podprli. 
 
Primoţ Štendler, član občinskega sveta iz stranke NSi je omenil primer imenovanja iz 
preteklosti, pri čemer meni, da takšne odločitve ne smejo temeljiti le na zaupanju. Strinja se s 
kolegom, da se mora kandidat predhodno predstaviti. 
 
Mitja Adamlje, član občinskega sveta iz stranke ZGN je opomnil, da se direktorja RCR-a 
ni imenoval občinski svet. RCR ni javni zavod.  
 
Alojz Slavko Jelševar, član občinskega sveta iz stranke SLS se je strinjal, da bi se 
kandidat občinskemu svetu lahko predstavil in dodal, da to vsekakor ne more biti pokazatelj 
njegovih sposobnosti. Strinja se, da so reference pomanjkljive, vendar bo glasoval za 
predlaganega kandidata, saj si ţeli, da agencija končno začne z delovanjem. Če direktor pri 
svojem delu ne bo pokazal konkretnih rezultatov, bo potrebno biti pri izboru direktorja zelo 
kritičen. 
 
Ţupan Matjaţ Švagan je dejal, da bi do imenovanja v.d. direktorja prišlo ţe prej, poudaril je, 
da je pomembno, da agencija začne z zagonom čimprej. 
 



Anica Ule Maček, članica občinskega sveta iz stranke Desus je dejala, da bo kandidata 
podprla, da je sicer imela nekaj vprašanj, vendar bo kandidata podprla, z namenom, da 
začne agencija čimprej delovati. 
 
Ivo Klančišar, član občinskega sveta iz stranke ZGN je dejal, da je potrebno odločitev 
ţupanov upoštevat in podpreti kandidata, meni pa, da se v bodoče kandidati za direktorje 
predstavijo pred občinskim svetom. 
 
Alojzija Kralj, članica občinskega sveta iz stranke SDS je dejala, da bo predlog podprla, 
opozorila pa je, da je pomembno, da se na agenciji zaposli kader, ki je usposobljen in lahko 
takoj začne z delom. Apelira na ţupana in člane sveta zavoda, naj izberejo kader z znanjem. 
 
Ţupan Matjaţ Švagan je povedal, da mora agencija najprej pridobiti pooblastilo Vlade RS za 
pridobivanje evropskih sredstev. 
 
Ţeljko Ţeleznik, član občinskega sveta iz stranke SD je pojasnil svojo odločitev, ne bo 
glasoval proti kandidatu, proti bo glasoval, ker priloţeno gradivo za podporo kandidatu ne 
zadostuje.  
 
Marija Ribič, članica občinskega sveta iz stranke ZGN bo podprla predlog opomnila pa je, 
da papir včasih marsikaj prenese in da so pomembnejša dejanja. Čestitala mu je za pogum, 
za prevzem tako pomembne funkcije. Meni, da je prav, da se mu zaupa. 
 

Občinski svet je z 21 GLASOVI ZA in 2 GLASOVOMA PROTI (Ţeljko Ţeleznik, SD in Primoţ 
Štendler, NSi) sprejel SKLEP:  

 
1. Za vršilca dolţnosti direktorja javnega zavoda Regionalna razvojna agencija Zasavje 

se imenuje Tadeja Špitalarja, podţupana Občine Trbovlje. 
2. Vršilec dolţnosti direktorja javnega zavoda Regionalna razvojna agencija Zasavje se 

imenuje največ za obdobje enega leta od datuma imenovanja. 
3. Ta sklep prične veljati z dnem sprejetja. 

 
- Oblikovanje predloga za imenovanje članov sveta Območne izpostave JSKD 

Zagorje ob Savi 
 

Mitja Adamlje, član občinskega sveta iz stranke ZGN je povedal, da je komisija 
obravnavala poziv JSKD RS za imenovanje OI JSKD, komisija je soglasno sprejela sklep, da 
tudi za naslednje obdobje potrdi naslednje kandidate: Marjana Mlinarič – Pikelj, Rihard 
Majcen, Martina Bokal, Vlado Poredoš ter Miran Kokole in predlaga občinskemu svetu, da 
kandidate potrdijo. 

 

Občinski svet je SOGLASNO sprejel SKLEP:  
 

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi predlaga direktorju JSKD RS, da za člane 
sveta območne izpostave JSKD Zagorje ob Savi imenuje naslednje kandidate: 
Marjana Mlinarič – Pikelj, Rihard Majcen, Martina Bokal, Vlado Poredoš ter Miran 
Kokole.  

      Podatki o predlaganih kandidatih so v prilogi tega sklepa. 
2. Ta sklep velja takoj. 

 
Zapisnik zapisala: 
Petra Mars 
 
DIREKTOR OBČINSKE UPRAVE: ŢUPAN 



              Rudi MEDVED Matjaţ ŠVAGAN  
 
 


